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  CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 25 ianuarie 2018, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 33 de consilieri, absentând motivat doamna  
consilier judeţean Cotenescu Maria şi domnul consilier judeţean Nicolaescu Marius 
Florinel, deci şedinţa este statutară.  
     La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi din 
partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor subordonate: 
dna Ciobanu Alisa Simona, director Direcţia Juridică Administraţie Publică Locală, 
dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia Economică, dl Stoicea Alin, 
director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin, director executiv Direcţia 
Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare Internaţională, dra Tache Andreea arhitect 
şef, Direcţia Amenajarea Teritoriului şi Urbanism,  dna Roxana Stoenescu, şef 
Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură  Învătământ, dna Rădulescu Eliza, şef 
Serviciu Resurse Umane, dl Ciocnitu Eduard, director Regia de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A., dna Nicolau Alina, director 
Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A.,  dl Sănduloiu Ion, director 
Serviciul Public Salvamont Argeş, dna Iagăr Elena manager Şcoala Populară de 
Arte şi Meserii Piteşti, dl Bratu Gabriel, manager interimar Centrul de Cultură 
Brătianu, dl Voicu Constantin, manager Spitalul de Recuperare Brădet, dna Araxy 
Negoşanu, manager interimar Centrul Cultural Judetean Arges, dl Dejanu Justin,  
manager  al Muzeului Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti,  dl Popescu Cornel, 
manager al  Muzeului Judeţean Argeş, dna Gheorghe Florina, manager Spitalul de 
Pediatrie Piteşti, dl Sachelarie Octavian, dl Macovei Adrian, director general 
Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Argeş, dl Sachelarie 
Octavian,manager Biblioteca Judeţeană Argeş, dna Molfea Adriana, manager 
interimar Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti, dna Ciocănău Niculina, consilier 
Preşedinte.  

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor  participa la vot şi se vor  
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii, următorii consilieri judeţeni:  
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Dl  consilier judeţean Dumitrache Radu la punctul  nr.  6 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 10 şi la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi -  Hotărârea nr. 11 
Dl  consilier judeţean Tică Manuel la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 14. 
 
    
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu –Buna ziua, înainte de a intra în ordinea de 
zi și sper că mai avem 1 minut și jumătate, doresc să vă mulțumesc tuturor pentru 
faptul că am dovedit că suntem o echipă puternică în administrația județului, 
evident afirmația fiind legată de evenimentele foarte plăcute din 23 şi 24 ianuarie, 
vreau să felicit toate deconcentratele care s-au ocupat că reușita să fie pe măsură,  
este vorba de Centrul Cultural Județean, doamna Negoșanu, de dl Dejanu, Muzeul 
Viticulturii și Pomiculturii Golești, domnul director Sachelarie, domnul director 
Cornel Popescu de la Muzeul Județean Argeș plus aparatul tehnic de specialitate 
de la consiliul județean. Evenimentele au debutat în 15 ianuarie cu Ziua Culturii 
Naționale, dl director Sachelarie a debutat cu evenimentele, lansare de carte și 
celebrități, personalități naționale prezente la Pitești și au continuat așa cum știți și 
unde am fost împreună. Este o carte de vizită a județului și iată că este foarte 
important să arătăm că este mai important ceea ce ne leagă decât ceea ce ne 
dezbină politic. În altă ordine de idei mâine la ora 10 voi semna următorul 
contract pe fonduri europene care se cheamă Muzeul Județean și este un pas 
important  pentru consiliul județean. Fiind ora 15 ședința este statutara, avem doi 
întârziați, colegi de-ai noștri, cunoașteţi ordinea de zi. Dacș aveți obiecții legate 
de aceasta, dacă nu, v-o supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Dacă 
se abține cineva? Este cineva împotrivă. Nu. Ordinea de zi a fost votată în 
unanimitate. 

 

 

                                                -I- 
 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 21 decembrie 2017.  - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
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           Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 
cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 

-II – 

 
Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 08 ianuarie 2018. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 
       Obiecţii? Comentarii? 
           Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 

- III –  
 
Trecându-se la punctul  III al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea eliberării licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini pentru  servicii 
de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe trasee 
judeţene. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus:   

 
     Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu în unanimitate. 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 7. 
        

-   IV - 
 

Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi -   Proiect de hotărâre privind 
aprobarea „costului mediu lunar de întreținere” și a „contribuției lunare de 

întreținere” datorată de persoanele vârstnice îngrijite în Căminul pentru Persoane 
Vârstnice Mozăceni pe anul 2018. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus:   
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    Comisiile K1,K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru?     
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 8. 
                    

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Căminului pentru Persoane Vârstnice Mozăceni - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 9. 
 

                                                        -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi -   Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie ”Sf. Andrei” 

Valea Iașului.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 

     La comisia K5 s-a facut un amendament, dacă se poate domnule președinte 
Negoescu să ne spuneți despre ce este vorba. 

Dl consilier judeţean Negoescu Vasile – Am actualizat denumirea unei funcții. 
S-a votat în unanimitate. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Este legat de postul de farmacist șef 
principal la farmacia cu circuit închis a Spitalului pe postul vacant de muncitor 
calificat gradul I. Obiecții? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare cu 
acest amendament. Cine este pentru? Mulțumesc. Dacă se abține cineva ? 
Dacă este cineva împotrivă?  
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           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere ( dl consilier judeţean 
Dumitrache Radu). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 10. 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Spitalului de Recuperare Brădet. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere ( dl consilier judeţean 
Dumitrache Radu). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 11. 

 
                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Unității de Asistență Medico-

Socială Dedulești.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 12. 
 
 

-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului anual de acțiune pentru serviciile sociale la nivelul județului 

Argeș, pe anul 2018. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia K1, K3,K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
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          Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 13. 
 
 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Regiei de Administrare a Domeniului Public și Privat Argeș R.A. 
a unui autoturism, a unui generator de curent monofazat, a unui mai compactor, 
a unei mașini de finisat beton/șape și a unei mașini de tăiat asfalt/beton, aflate în 

patrimoniul județului Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
            Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere. ( domnul consilier  

judeţean Tică Manuel ). 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 14. 
 

-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. a unui 

autoturism aflat în patrimoniul județului Argeş. -  Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Comisia  K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 15. 
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-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
completarea inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al judeţului 
Argeş.  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 16. 
 
 

-  XIII - 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual 

din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Județean Argeș, începând cu 
data de 01.01.2018.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia  K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Vă rog. 
 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian  – Domnule Președinte, aș vrea să încep 
prin a ura un La mulți ani colegilor din consiliul județean, un an bun, multă 
sănătate tuturor și să dea Dumnezeu să colaborăm cât mai bine, dacă se poate, 
mai bine ca în anul 2017. Cred că la acest punct și la cele care urmează ar fi fost 
bine să avem și proiectul de buget pe anul 2018 pentru a ști care sunt raporturile, 
situația, modul în care e gândit, conceput întregul buget cu prioritățile județului, 
era zic eu o posibilitate, o temă pentru a avea o imagine mult mai clară și mult 
mai corectă a raporturilor salariale din toate punctele de vedere. Deci lipsa 
bugetului, pe noi consilierii liberali ne face să avem semne de întrebare. În afara 
de asta, noi vrem să fim consecvenți faptului ca în iunie, parcă a fost 29.06.2017, 
s-a votat noua grilă de salarizare la nivelul personalului de conducere al 
consiliului județean. Noi atunci am spus că această nouă grilă nu rezolvă cu 
nimic ceea ce noi am spus atunci, că se creează discrepanțe mari, sigur generate 
de legea pe care o știm și s-a votat când a fost stabilită grila în iunie. 
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Discrepanțele mari între salariile mari din administraţia județeană, centrală, dar 
nu este cazul, noi vorbim de județeană și celelalte salarii care se practică pe piața 
muncii din județul Argeș. Mă gândesc aici la salariile din mediul privat, salariile 
de la firmele mari care produc și aduc export județului, Dacia-Renault și 
celelalte pe care le știm cu toții. Ce vor spune, pun și eu o întrebare de bun simț, 
oamenii ăia care văd, că noi, în  consiliile județene, în consiiliie locale, ne mărim 
salariile din ce în ce mai mult și ei sunt puși în situația, poate unii, să piardă la 
salarii din cauza trecerii contribuțiilor de la angajator la angajat. Nu știu dacă 
aceasta  n-ar fi o temă de mediație pentru noi și cred că ar trebui să fie. În afara 
de asta, acest decalaj masiv între salariile din administrație și salariile din 
domeniul privat și până la urma și de restul deconcentratelor, chiar dacă aparțin 
aparatului de stat și e o mare diferență și între deconcentratele din județul nostru 
și ceea ce discutăm noi aici au fost cazuri și la primarii evident. Plus că la 
primării, ați văzut, au fost obligate să majoreze taxele și impozitele pentru a se 
putea încadra în niște bugete, plus că s-a pierdut și la impozitul pe venit, unde, 
cum e cazul Piteștiului, am spus-o, s-au pierdut sume importante de milioane de 
euro. La toate aceste lucruri, eu cred că noi ar trebui să luăm atitudine, știu că 
există o disciplină de partid, vă înțeleg că la CEX, la dumneavoastră,  se discută 
toate lucrurile astea, se votează, dar cred că noi în calitate de consilieri județeni 
aleși de oameni din județul Argeș, avem în primul rând o datorie față de acești 
oameni și oamenii se întreabă, discută, eu văd ca astăzi aici e subțire de tot 
prezenţa presei, de ce oare? Sau or fi rămas de ieri, de alaltăieri de la acțiunile 
noastre domnule Președinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – E posibil. Ca să vă răspund la întrebare, 
nu ca specialist, ci ca administrator. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian  -  Sper că au fost invitați sau știau de 
ședință. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Prima chestiune. Sunt convins că interesul 
pentru punctul 13 despre care dumneavoastră vorbiți a fost epuizat la conferința 
dumneavoastră de presă de la partid. Numarul 1. Numarul 2, noi ne bucurăm că 
putem mări salariile, repet în condițiile legii, în contextul în care alții au 
diminuat cu 25% și n-au avut niciun sentiment sau resentiment. Numarul 3, noi 
toți aici de față, dacă noi considerăm că avem practic și vorbesc foarte serios și 
considerăm că este un mare decalaj între noi...  
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Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian  – Dumneavoastră vă considerați. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Haideți să nu facem un dialog. Vă 
mulțumesc că mă întelegeți. Nimeni nu vă oprește ca să refuzați luarea 
indemnizației lunare, puteți să o lăsați la caserie și să faceți un parteneriat cu 
cine doriți dumneavoastră, să faceși donație. Nimeni nu vă oprește. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian – Voiam să fac economii, domnule 
Președinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, rațiunea este 
respectarea legii și pentru ca ați pus niște întrebări legate de administrație de asta 
vă răspund, nu de CEX și altele. O rog pe doamna director Ciobanu să vă explice 
dacă s-a respectat sau nu legea. Vă rog. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian  – Nu, legea nu, știu că nu. Dar legile le 
facem noi și le facem prost. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, aici noi nu facem legi. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian – Nu, mă refer la partidele politice, cele 
pe care le reprezentăm. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Rugămintea ar fi, orice comentariu cu 
caracter politic, vă rog eu frumos, faceți-le când credeți și cum credeți la partid, 
aici se face pur admnistrație. Punct. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian – Păi da, dar este vorba de administrație 
aici pentru că n-am văzut, domnule Președinte, că noua grila de salarizare ar 
impune și noi sarcini și stabilirea unor noi fișe ale postului și așa mai departe. 
Noi cred că mergem moltom, așa până la infinit, fără să știm la modul concret 
dacă prin aceste majorări se aduc într-adevăr îmbunătățiri serviciului public. 
Dacă ar fi venit cu un raport prin care pe mine mă convingeați că aceste majorări 
înseamnă într-adevăr mai bine pentru cetățean și lucruri bune, poate și eu aș fi 
votat pentru, dar repet și noi vrem salariile cât mai mari, dar nu numai pentru noi 
în timp ce celelalte salarii nu cresc în acelasi ritm, înseamnă că noi conducem 
prost, asta e problema. Dacă le-ar crește și lor, ne-ar mulțumi toată lumea. În 
orice caz, grupul parlamentar al PNL va vota împotrivă. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – N-aveam dubii domnule consilier. 
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Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian  – Înseamnă că sunteți conștient că avem 
dreptate. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –Nu aveam dubii pentru că așa trebuie să 
voteze liberalii, adică să aibă grijă de liberarea prețurilor, salariilor, în așa fel 
încât să nu sufere unul și să caștige altul. Eu am spus-o și anul trecut și mi-o 
asum ca administrator. Eu sunt, nu mulțumit, ci foarte mulțumit că am 
posibilitatea să dau un bonus colegilor care muncesc, aici de față o parte dintre 
ei, le cerem și performanță, avem criterii de evaluare, știți foarte bine treaba 
aceasta. 

Dl consilier judeţean Miutescu Adrian  – Domnule Președinte, este vorba de 
salarii de 2000 și ceva de euro, vreo 2500, mâine , poimâine o sa îi ajungem pe 
ăia din occident, dar la autostrăzi stăm mai prost, la școlile cu wc-uri în curte 
suntem pe primele locuri din țară. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domule consilier, mă asteptam să-mi 
spuneți altceva. Ceea ce nu știți, dar e dureros că nu știți, e că mai avem numai 6 
localități, e dureros că un consilier județean să nu știe că mai sunt numai 6 
localități în județul Argeș care mai au de rezolvat problemele cu wc-ul în curte. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian   - La nivel național avem o situație care 
indică 100 de școli cu asemenea situații. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, mă cutremur auzind 
de la dumneavoastră, care ați votat și știți și trebuie cu toții să știți, situația că 
asta este, am fost și în teren și am văzut la fața locului, eu mă cutremur. 

Dl consilier judeţean Miutescu Adrian  – Dacă eu am greșit îmi cer scuze, dar  
nu cred. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Le accept, să știți că ați greșit profund și 
ați greșit în opinia mea de două ori, o dată cu afirmația asta și a doua că nu 
cunoașteti situația reală și ce ați votat pe bugetele care s-au dus. Vă mulțumesc. 
Alte comentarii. 

Dl consilier  judeţean Tudor Mihail  – Domnule Președinte, dacă îmi dați voie, e 
bine că s-a adus în discuție acel raport cu școlile și cu toaletele, este vorba de o 
situație transmisă de ministrul dumneavoastră al învățământului, vorbiți cu 
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domnul acesta care nu știu cum îl mai cheamă, este o situație în care se spune ca 
în Argeș sunt 100. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian  – Așa este, corect, are dreptate. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Da, bun, cu mânie proletară înfierăm o 
greșeală, o eroare, pe care un ministru sau altă personalitate… 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian  – Nu cu mânie domnule Președinte, nu, 
trebuie să-l dați afară, doar atât, să nu-l mai puneți ministru. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Fix imediat după ce termin eu ședința 
emit decretul. Mulțumesc. Alte comentarii? Vă rog. 

Dl consilier judeţean Bănică Gheorghe – Domnule Presedinte, cu tot respectul, 
dați-mi voie să vă contrazic, sunt profesor care face inspecție de gradul I în 
aproape toate localitățile județului Argeș. Și când mă duc acolo în calitate de 
prețedinte de comisie sau de coordonator științific, mai am și eu nevoie să mă 
duc la toaleta. Vă rog să ma credeți, sunt cu mult mai multe decât 6, dacă vreți să 
vi le număr, vă aduc eu situația exactă, n-o am la mine acum. Însă se apropie de 
sută. Atât am avut să vă spun. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule professor, sunt convins că ați 
fost în multe locații în care nu s-a investit pentru că speranța elevilor nu mai 
există. 

Dl consilier judeţean Bănică Gheorghe - Dar să-mi spuneți că numai 6 școli din 
județ. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule profesor, sunt extrem de atent la 
afirmațiile mele. Am spus sunt 6 localități domnule profesor și vă rog frumos să 
mă credeți și să verificați și în teritoriu și ceea ce ați votat, știți că vă prețuiesc 
foarte mult și am descurajat în general persoanele care după ședință într-un fel 
sau altul al votului veneau după mine să-și ceară scuze. Erați martor când la un 
moment dat lângă mine s-a întamplat treaba aceasta. Vă rog frumos, cu tot 
dragul, cu toată larghețea, hai să vorbim în cunoștință de cauză. 

Dl consilier judeţean Bănică Gheorghe – Vă spun că vorbesc în cunoștință de 
cauză, nu știu în câte școli ați fost dumneavoastră, dar eu vă spun că nu a  rămas 
școală în județul ăsta la care să nu mă duc. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule profesor sunt 6 localități. 
Mulțumesc. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian  – Domnule Președinte, nu le luați 
personal că nu dumneavoastră aţi fost de 28 de ani Președinte al Consiliului 
Județean Argeș, sunteți de 1 an. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu -  Domnule consilier, îmi permiteți? Totuși 
sunt Președinte de consiliu și de ședință. Hai să avem un respect față de felul în 
care se desfășoară ședința aceasta. Cine este pentru? Mulțumesc. Cine este 
abține? 5 abțineri. Cine este împotrivă. Vă multumesc. Proiectul a fost trecut. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 5 abţineri ( domnii consilieri judeţeni 
Alecsei Gheorghe, Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard Ştefan, Drăguţoiu 
Dan, Tudor Mihail) şi 7 voturi împotrivă ( domnii consilieri judeţeni Bănică 
Gheorghe, Jinga Valerian, Miuţescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu 
Marius Dorel,  Tică Manuel şi Vasilescu Victor Gabriel).   

           S-a adoptat Hotărârea nr. 17. 
 
                                                        -  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual din 

cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeş, 

începând cu data de 01.01.2018.     - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
Comisia  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Obiecţii ? Comentarii ? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 12 abţineri ( domnii consilieri 
judeţeni Alecsei Gheorghe, Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard Ştefan, 
Drăguţoiu Dan, Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, Miuţescu Adrian, Nae 
Eugen, Postelnicescu Marius Dorel,  Tică Manuel, Tudor Mihail şi 
Vasilescu Victor Gabriel).   

     S-a adoptat Hotărârea nr. 18. 
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                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual 

din cadrul Direcției Generale pentru Evidența Persoanei Argeș,  începând cu 
data de 01.01.2018 - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

    Comisia  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Comentarii? Înţeleg că nu sunt. Vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă ? Mulţumesc. Proiectul 
a trecut. 

 Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 4 abţineri ( domnii consilieri judeţeni 
Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard Ştefan, Drăguţoiu Dan, Tudor Mihail) şi 8 
voturi împotrivă ( domnii consilieri judeţeni Alecsei Gheorghe, Bănică 
Gheorghe, Jinga Valerian, Miuţescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu 
Marius Dorel,  Tică Manuel şi Vasilescu Victor Gabriel). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 19. 

 
 

                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual din cadrul Serviciului 
Public Județean Salvamont-Argeș, începând cu data de 01.01.2018.-Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia  K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
          Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 20. 

 
                                                        -  XVII – 
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Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariului de bază pentru Directorul general al Serviciului Public 
Județean de Pază și Ordine Argeș.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare.Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 21. 

 
 

-  XVIII - 
 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cotizației pentru Asociația Internațională a Regiunilor Francofone, pe 
anul 2018.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

   Comisiile  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
   Este o cotizaţie impusă şi pusă de acord cu ceilalţi 

parteneri.Obiecţii?Comentarii? Dacă nu,vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru?  Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 22. 
 

-  XIX - 
 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea cotizației pentru Adunarea Regiunilor Europene, pe anul 2018.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus:       

Comisia  K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 23. 
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-  XX - 
 

Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Actului adiţional nr. 5 la Contractul de administrare nr. 
13938/01.11.2010/2739/02.11.2010 încheiat între judetul Argeș, prin Consiliul 

Județean Argeș și Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

   Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 24. 
 
 

-  XXI- 
 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea tarifelor practicate de Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş 
R.A. în relaţia cu Consiliul Judeţean Argeş, pentru anul 2018. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 25. 
 
 
 

-  XXII - 
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Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  
aprobarea  Devizului ofertă actualizat pentru Planul de acțiune pentru prevenirea 

și combaterea înzăpezirii și poleiului pe drumurile și podurile județene din 

județul Argeș pentru iarna 2017-2018.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Comisia K2 a făcut un amendament, spunem noi rezonabil, în contextul în 
care titlul proiectului de hotărâre se va completa cu sintagma ”și în relația 
cu terți”, deci nu numai în relația cu consiliul județean.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 26. 
 
 

-  XXIII – 

 

Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului ofertă pentru obiectivul   Modernizare pe DJ 659A Bradu - 
Costești km 5+060-9+744, L=4.684 km, la Costesti- actualizat 2017..    Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile K1,K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 27. 
 
 
 

-  XXIV - 
 

Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unui Acord de parteneriat între U.A.T Județul Argeș prin 

Consiliul Județean Argeș, U.A.T Județul Sibiu prin Consiliul Județean Sibiu și 
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U.A.T. Județul Brașov prin Consiliul Județean Brașov.- Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

      Comisiile K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
     Este propunerea cu care venim în faţa dumneavoastră după discuţiile la 
nivel de preşedinţi de consiliu judeţean şi conducerea Ministerului Turismului. 
Vă rog. 

 
 
Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion  - Sper ca grupul liberal să voteze ”pentru” 
pentru că ne asociem cu două judeţe unde conducerea este asigurată de partidul 
liberal şi nu vreau să îi pun în situaţia ca să îi roage pe cei de acolo să taie din  
salarii. Mulţumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Legat de o dezvoltare durabilă în 
Munţii Făgăraş,  am convenit ca să prezentăm această sintagmă ”dezvoltare 
durabilă în Masivul Făgăraş” şi nu numai să ne calapodăm pe ”pârtie de schi 
200 de zile zăpadă”, ci să oferim o paletă mai largă prin parteneriatul pe care 
noi astăzi îl parafăm aşa cum îl vor parafa și celelate judeţe. Obiecţii? 
Comentarii? Vă rog. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, grupul 
PNL, spre deosebire de grupul PRM, pardon, un grup, a votat de luni pentru 
acest proiect. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Se abţine înțeleg. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius - Nu. Pentru. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – A, scuzați, îmi cer scuze. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Poate alte grupuri de tristă 
amintire or fi vrând să voteze așa. 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Vom reveni și la colegii din PD, nu? 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Mă refeream, PRM și la ALDE. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulțumim, vă rog. 
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Dl consilier judeţean Bănică Gheorghe -  Domnule Vicepreședinte, îmi puteți 
spune de unde știți că noi votăm împotriva acestui punct? 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – V-ați piedut și simtul umorului, domnule 
profesor, cu tot respectul, prea multă încrâncenare. 

Dl consilier judeţean Bănică Gheorghe – Nu știu cât respect aveți 
dumneavoastră, dar ne acuzați gratuit. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Haideți să intrăm pe fagașul firesc al 
ordinii de zi. Cine este pentru? Multumesc. Se abtine cineva ? Este cineva 
impotriva ? Nu. 

      Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 28. 

 
-  XXV - 

 

Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
majorarea cotizației anuale a Județului Argeș pentru Asociația de Dezvoltare 

Intercomunitară – ADI Molivișu pe anul 2018.- Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

             Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul 
       Domnule director veniți în față, Cătălin te-aș ruga și pe tine să vii aici. 
Obiecții? Comentarii? Poftiți. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, pentru 
liniștea tuturor pentru următoarele 3 puncte grupul PNL va vota ”pentru”, dar 
vreau sa comentăm la fiecare. E bine așa? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – E foarte bine. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Putem să votăm de acum și 
pentru ședința din februarie, pentru liniștea PSD. Scurt la acest punct. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Înteleg că aveți acceptul liderului de 
grup să comentați toata treaba aceasta, de la grupul PNL, nu? Pentru toate 3. 
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Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Dar lider de grup sunt eu 
momentan. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Da, multumesc. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Pe scurt aici, cunoaștem situația, 
întrebarea este și pe logica și pe matematica, avem aceasta creștere de 2,5 ori, 
sper să nu se continue, pentru că știți și anul trecut am majorat, de la cât era 
contribuția și mereu văd în referate că sunt dificultăți financiare, adică ar trebui 
un scurt raport pe ce s-au cheltuit și unde sunt problema, de crește așa 
exponențial aceasta contribuție. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Îi avem aici în față. Gabi, te rog. 

Dl preşedinte A.D.I Molivişu Gabriel Dică – Cotizația s-a menținut în fiecare 
an din 2012 și până acum, la 20.000 de lei. A fost o încercare de a se mări 
cotizația la 60.000 de lei în 2016, dar nefinalizându-se juridic. Cei 3 asociați 
nu au putut să măreasca din lipsa de capital și acea hotărâre nu a avut efecte 
juridice. Prin urmare, anul trecut s-a plătit o cotizație tot de 20.000 ca și anii 
anteriori. Anul acesta este prima modificare în istoria consiliului județean, este 
prima mărire de cotizație pe care o facem în ideea că anul acesta dorim 
implementarea proiectului. Activitatea A.D.I-ului trebuie să existe, pentru că 
avem niste salariați, avem niște proceduri de urmat și  trebuie să oferim buget 
de funcționare și cotizațiile asociaților. Sunt singurele forme pe care le putem 
cuprinde ca venituri în asociație. Asociația este concepută de așa natură încât 
doar prin cotizație se poate susține bugetul de funcționare. Cam asta este ce aș 
putea spune despre bugetul de funcționare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc. Alte întrebări legate de 
cotizație? Vă rog. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Domnule Președinte, vă rog să-mi 
permiteți să vorbesc pentru toate cele 3 puncte ca să nu mai stăm, pentru că 
sunt legate. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –Eu vă rog frumos să mă lăsați să conduc 
așa cum trebuie ședința, pentru că și ședința aceasta, ca toate ședințele, se 
înregistrează și trebuie redactat un proces verbal. Și trebuie fiecare proiect de 
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hotărâre comentat. Vă propun să descurajam ideea să vorbim pentru 3 sau 4 
proiecte de o dată. Pentru că atunci nu facem ce trebuie. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Păi vorbim despre proiectul Molivișu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Proiectul nu, de cotizația la Molivișu. 
Acesta este punctul. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Bun atunci o să vă spun cam aceleași 
lucruri la fiecare, cu argumente pentru fiecare.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog, expuneți-vă punctul de vedere 
în plen legat de cotizație. Vă rog, vă ascult. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – O să-mi expun punctul de vedere legat 
inclusiv de cotizație. Noi vorbim aici despre un proiect, ne referim în speță la 
mărirea cotizației și la următoarele proiecte la acest studiu de fezabilitate și la 
deviz, la o asociație unde începând cu 2010 până acum un an sau doi, s-au 
topit niște bani. Și nu s-au topit puțini, sunt vreo 300 de miliarde lei vechi în 
această asociație. Dumneavoastră veniți acum și ne cereți sub argumentul că 
există o altă conducere a asociației, ceea ce este adevărat. Există o altă 
conducere a asociației, dar aceeași A.D.I Molivișu, să investim alți bani, să 
modificăm niște trasee de pârtii pentru că s-au făcut niște greșeli la momentul 
respectiv, dar nimeni în momentul respectiv din aceasta asociație n-a venit să 
spună, domnule, vedeți că ați construit pe un teren care nu era al vostru sau din 
punct de vedere al rapoartelor economice s-a întamplat ce s-a întamplat. M-am 
uitat pe un raport economic , m-am speriat din punctul de vedere al felului cum 
aceasta asociație a gestionat financiar banii respectivi și știți foarte bine la ce 
mă refer și acum veniți și ne cereți ca aceleași asociații unde cu greu am reușit 
să intrăm în posesia unor informații despre ceea ce s-a intamplat în anii trecuți 
cu acei bani care s-au topit pur si simplu, să ne mai cereți să votăm încă o dată 
să le acordam niște bani, să continuăm proiectul. Eu nu pot să fiu de acord cu 
acest punct de vedere și spre liniștea dumneavoastră așa cum spuneau colegii 
de la PNL, grupul PMP + PAM va vota împotriva acestor 3 proiecte, acestui 
proiect. O să revin la următorul punct și o să continui să vă expun punctul de 
vedere. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Personal vă dau dreptate. De ce? Pentru 
că, așa după cum cunoaștem, nu erați consilier județean, când noi am informat 
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ceea ce s-a întamplat începând cu anul 2010. Nu înțeleg rațiunea pentru care ne 
bagați în aceeași oală că s-au investit, ca s-au înmormântat. Știți bine că este 
dosar penal, legea, structurile, organele abilitate, s-o repare. La fel de bine vă 
reamintesc, dar se pare că memoria ne joacă feste unora, că noua conducere 
AGA își face treaba și nu este vechea conducere, vechea conducerea executivă 
face obiectul altor lucruri neplăcute. Deci unde-i lege nu-i tocmeală. Noi 
venim în fața dumenavoastră, în fața consiliului județean, cu un nou proiect, în 
contextul în care să continuăm cum se poate continua, repet, pe un nou proiect 
pe domeniul public, cu rugămintea să majorăm cotizațiile, mai ales că uitându-
vă în referat și în toată documentația și prezentarea colegilor mei din comisii, 
vi s-a spus foarte clar că fiecare membru al ADI Molivișu are o cota bine 
stabilită în AGA pe ce trebuie să facă și unde trebuie să dea banii. Mai mult 
decât atât, amintiți-vă, ce am spus la Muzeul Județean, că dorim în fiecare lună 
să ni se prezinte situația actuală și perspectivele. Noi dorim să facem complet 
transparent. Numarul 4, la Ministerul Turismului am depus proiectul care 
vizeaza Molivișu și pe care noi urmează, sau eu urmează să vi-l supun 
dezbaterii și votului. Am garanții că se aprobă, nu știu în ce măsură, mai este 
incertă această variantă, în acest moment, dar indiferent că se aprobă cu 
finanțare guvernamentală evident, studiul de fezabilitate este apanajul nostru și 
pe plata noastra. Alte intrebări? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva ? Este cineva împotrivă?  

      Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 4 voturi împotrivă ( domnii consilieri 
judeţeni Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard, Drăguţoiu Dan și Tudor Mihail) 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 29. 

 

 

-  XXVI - 
 

Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Strategiei și Convenției de realizare a scopului Asociației A.D.I 

Molivișu..- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

             Comisiile K1, K2,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul 
       Obiecţii? Comentarii? Vă rog. 



 22

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, stimați 
colegi, sigur că aici aș dori câteva explicații punctuale, domnule director de la 
Adi Molivișu. 1, în hotărârea AGA constat la art. 1 că se spun următoarele: 
„termene de realizare ale obiectivelor de investitii prevăzute în tabelul anexat 
sunt condiționate de posibilitatea asigurării financiare a acestora de către 
fiecare asociat în parte”. La comisie când v-am întrebat, ni s-a spus că ținând 
cont că celelalte 3 localități asociate în Adi Milovișu au primit creditarea anul 
trecut prin asigurare de la trezorerie, că sunt bani și pentru cotizații și pentru 
investiții. Aici constat că e în funcție de ce se va întampla.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă poate răspunde la fiecare întrebare ? 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Vă rog. 

Dl preşedinte A.D.I Molivişu Gabriel Dică – Aș vrea să lămuresc aspectul vis-
à-vis de împrumuturile pe care le-au făcut asociații pentru acest proiect. 
Împrumuturile din trezorerie făcute de asociați pentru acest proiect trebuie 
folosite doar pentru proiect. Cotizațiile nu au legătura cu funcționarea ADI-
ului. Acesta se hrănește doar din cotizații. Atât. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Pe funcționare în acest moment. 

Dl preşedinte A.D.I Molivişu Gabriel Dică – Împrumuturile și implementarea 
proiectelor se pot face cu bani împrumutați de la fiecare asociat din trezoreria 
statului. Avem în momentul de față 230.000 de lei, dar nu am cum sa îi 
folosesc la funcționare. Nu amestecăm lucrurile. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Nu amestecăm, le iau și eu pe 
rând. 

Dl preşedinte A.D.I Molivişu Gabriel Dică – Vis-a vis de banii împrumutați îmi 
este imposibil să îi folosesc la funcționare. Banii împrumutați de primării se 
folosesc strict pentru obiective și după cum ați văzut în strategie am stat de 
vorbă cu fiecare asociat în parte și am prioritizat după obiective și după puterea 
financiară a fiecăruia astfel încât toate obiectivele să fie atinse de toți asociații. 
Sunt 9 obiective, prioritatea a fost mutarea instalației de transport pe cablu pe 
care o avem achiziționată și intenția este accesul către pârtie și pe obiectivele 
de centru, o altă pârtie către partea de nord . 
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Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Nu intrăm în detalii tehnice, vă 
rog foarte mult, am ințeles cu cotizația că vreți să funcționați să aveți salarii, 
current, plimbări și așa mai departe, suntem la punctul 2 acum, de strategie 
concretă a acestui proiect. Mie mi s-a parut ca sunt condiționat de cererile de 
finanțare. Pe noi ne duce cu gândul că această hotărâre, respectiv acest subiect, 
va fi doar în sarcina consiliului județean, cum s-a întamplat și cu fostul proiect 
și mă refer aici la raport și văd  alin. b din  art. 5 litera b al asociației ”inițierea 
și realizarea individuală a proiectelor necesare atingerii scopului asocierii”, 
proiecte ce nu pot fi realizate împreună cu asociații înțeleg că vreți ca fiecare 
asociație să facă proiecte individuale pentru acest proiect unitar al nostru, al 
asociației. Și dau un exemplu ipotetic, Arefu dacă nu are bani, face și el acolo, 
pune nu știu, o barieră la drum și consiliul județean să suporte totul în viitor și 
ca să nu monopolizez, domnule Președinte, acest deviz general este dat pentru 
implementarea în doi ani, după ce se termină și proiectul tehnic cu detaliile de 
execuție. După cum văd eu prin actele premărgătoare nu se știe dacă vor fi doi 
ani, termenul limita 2019 pentru finalizarea acestui obiectiv A1 - Vidraru. 

Dl preşedinte A.D.I Molivişu Gabriel Dică - Statulul ne permite să facem 
obiectivele de către asociație individual și este un caz favorabil pentru că așa 
reușim să punem în picioare instalația, dar trebuie să lamurim o treabă, doar 
asociația Adi Molivișu va face aceste obiective după ce fiecare asociat va 
genera banii pentru obiectivul respectiv. Nu consiliul județean va face pârtia 
A1, consiliul județean va băga banii în contul A.D.I-ului și A.D.I-ul va face 
acest obiectiv. Arefu va băga banii în contul A.D.I-ului și A.D.I-ul va face  
celălalt obiectiv. Brădulețul va vira banii către A.D.I-ul și tot A.D.I-ul Molivișu  
va face acest obiectiv. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – În același procent? 

Dl preşedinte A.D.I Molivişu Gabriel Dică – Arefu ocupa locul 1, consiliul 
județean locul 2 și apoi celelalte sunt cam echivalente. Arefu este cea mai 
împovarată dacă pot să spun așa, are 21 de milioane dacă nu mă înșel. Este 
trecut în tabelul anexat totul. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Asta voiam și eu să întreb, de ce nu s-a 
rezolvat și nu s-a lămurit la nivel de comisii? Pentru că iată sunt și niște detalii 
tehnice. Dar probabil că a scapat. Mulțumesc.  



 24

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Domnule Președinte, am spus că o să 
vorbim la fiecare. Dumneavoastră spuneți că ADI Molivișu va primi bani și va 
face și va drege A1, A2, A5, A7, Adi Molivișu. Dar tot A.D.I Molivișu țin să 
vă reamintesc a și topit banii ăia dinainte din punctul meu de vedere. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog eu frumos, vorbiți ceea ce trebuie 
și în cunoștință de cauză. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Vorbesc pe urmă, deocamdată eu am făcut 
o remarcă. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Deocamdată eu conduc ședința,  vă rog 
frumos, eu conduc ședința. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Mă lăsați să vorbesc, vă rog să nu 
interveniți. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu adresați insulte și invective 
persoanelor de față care nu mai sunt pe funcții. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Nu am adresat nicio insultă, am vorbit 
despre o instituție . 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog eu foarte mult, dumneavoastră nu 
aveți în față ADI Molivișu, aveți o persoană care este directorul de la A.D.I 
Molivișu. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Nu am nimic cu domnul director de la 
ADI Molivisu, încă o dată sunt convins ca este o persoana de bună credință și 
este ok. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bravo, deci ne-am revenit. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Nu am nicio problemă, eu am o problemă 
cu..  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Cei care au fost. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail - Exact.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bravo. 
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Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Bun, mai departe vreau să vă întreb un 
lucru. În primul rând vreau să vă spun că noi nu credem în viabilitatea acestui 
proiect, pentru că funcționarea acestui proiect până la capăt nu înseamna numai 
acele pârtii. Vreau să vă întreb,cine va administra după ce, să spunem în cațiva 
ani, se vor realiza toate aceste investiții. Punctual. Cine va administra toată 
aceasta stațiune ca să ii spun așa. 

Dl preşedinte A.D.I Molivişu Gabriel Dică – Mecanismul este în felul următor: 
orice obiectiv implementat va avea o licitație care va genera un operator 
autorizat pentru obiectivul respectiv. Prin urmare totul este transparent, cu 
licitație. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Deci va fi un operator privat să înțeleg 
care va administra. 

Dl preşedinte A.D.I Molivişu Gabriel Dică – Va fi un operator care va plăti o 
redevență la nivelul la care o vom calcula compensând amortizarea investiției și 
tot. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Toate la timpul lor. Mulțumesc mult 
domnule director. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Vreau să vă spun că sunt de acord pentru 
orice investiție care se va face de către consiliul județean, de către comunele 
respective în infrastructura zonei respective, dar nu în ceea ce privește aceste 
pârtii de ski de care spuneți dumneavoastră, o să mai revin. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Este dreptul dumnevoastră să votați cum 
votați și cum credeti. Vă rog. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian – Domnul Președinte, stimați colegi, am 
discutat și noi aprins pe subiectul acesta la partid cum ziceți dumneavoastră. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Fără dubii. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian – Pentru că în consiliul județean nu ne-
ați dat nicio cameră unde să ne întâlnim înainte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ar fi fost chiar culmea. 
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Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian – Păi dumneavoastră vă întâlniți. Noi de 
ce să nu ne întâlnim. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Avem o așa o aplecare tocmai ca liberali 
să nu aibă un sediu. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian – În consiliul județean, era bine să avem 
și noi o camera unde să ne întâlnim ca dumneavoastră. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Niciodată politic. 

   Dl consilier judeţean Miutescu Adrian – Dar revin la subiect. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog frumos. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, noi, grupul 
liberal, suntem constructiv, vrem să se faca acest obiectiv și de cate ori ați adus 
în discuție acest subiect noi am spus că vrem să-l ducem la capăt. Sigur cei care 
au greșit, cei care au mâncat banii și cei care au făcut ce au făcut să plătească. 
Numai că noi vrem ca acest obiectiv să fie finalizat. Întrebarea pe care i-o pun 
domnului director este : dupa aceasta etapă și banii pe care consiliul județean îi 
va investi, îi va duce acolo, se termina proiectul sau vom avea nevoie de o noua 
infuzie de capital. Asta ar fi o întrebare. A doua întrebare: care vor fi termenele 
reale nu cele scrise în niște hârtii, vreau să știu dacă în iarna anului 2018-2019 
oamenii din Argeș și nu numai vor veni să schieze pe Moliviș acolo. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog eu frumos, nu mai dați din mână, 
ca la fel imi spune și mama, nu mai da din mână, că și eu am tendința aceasta. 
Mulțumesc. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, nimeni nu m-a 
comparat cu Ceaușescu. Sunteți primul . Mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, nu, nu, eu n –am făcut referire la 
treaba aceasta. Este părerea dumneavoastră. 

Dl preşedinte A.D.I Molivişu Gabriel Dică – Urmare a finalizării acestor 
obiective sau implementarii acestor obiective, nimeni nu ne oprește să investim 
în ceva ce ne permite a fi încheiat. 
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Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian – Nu, nu, dacă terminam ce avem de 
facut cu banii aștia, sau mai avem nevoie de alți bani, ca să știm. 

Dl preşedinte A.D.I Molivişu Gabriel Dică – Pentru acest obiectiv ne sunt 
suficienți să putem implementa obiectivul pe care ni l-am propus . 

Dl consilier judeţean Miutescu Adrian – Adică A1, partia A1, nu? 

Dl preşedinte A.D.I Molivişu Gabriel Dică – Si utilitățile aferente. 

Dl consilier judeţean Miutescu Adrian – Si pârtia A2? 

Dl preşedinte A.D.I Molivişu Gabriel Dică – Pârtia A2 revine în sarcina UAT 
Brăduleț. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Mulțumesc. Vi-l supun spre aprobare. 
Cine este pentru? Mulțumesc. Dacă se abține cineva? Dacă este cineva 
impotrivă? 4 abțineri. 

   Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 4 voturi împotrivă (domnii consilieri 
judeţeni Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard, Drăguţoiu Dan și Tudor Mihail). 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 30. 

 
 
 

-  XXVII - 
 

Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Studiului de fezabilitate, a Devizului general și a Indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul ,,Construire pârtie de schi Vidraru A1, Ghitu 
Molivișu”.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

             Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul 
       Mai sunt întrebări? 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Da, vis-à-vis de studiul de fezabilitate să 
știți că l-am studiat, un lucru aș fi vrut să aflu în mod expres de acolo și acesta 
se referă la temperatura, umezeala și la perioada cât există zăpadă din an în  
zona respectiva. Se face referire la acest lucru în toate paginile din studiul de 
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fezabilitate, pe un sfert de pagina, vreau să vă spun că acest studiu de 
fezabilitate nu este după parerea mea făcut în mod profesionist, cel puțin din 
acest punct de vedere, se face referire la un indice de umezeală care se cheamă 
Thornthwaite, care ne spune că în zona 3 are un indice de 200 și așa mai 
departe, vreau să spun că atât de bine, probabil au însușit acest indice, că nici 
nu este scris corect în SF, au mâncat 2 litere, să ii spuneți aceluia care a făcut 
studiul că nu, și aș dori dacă se poate să se aplece mai mult asupra acestui 
lucru pentru că asta este lucrul cel mai important pentru o pârtie de schi, să 
aibă zăpadă, nu artificial. Deci asta nu mi se spune, da, și indicele  
Thornthwaite au mâncat doua litere, un n și un h. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Vă mulțumesc că sunteți foarte atent. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Probabil nu l-au însușit foarte bine, pe 6 
luni cum spun ei acolo că este zăpadă din octombrie până în mai. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Poftiți.  

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – O singura întrebare, la capitolul 3 
din deviz, la cheltuieli de proiectare și asistență tehnică, nu cunosc și intreb de 
ce proiectul tehnic și detalii de execuție 142 de mii lei, este mai puțin decât 
înseamna documentația pentru obținere avize, 226 de mii lei. 

Dl preşedinte A.D.I Molivişu Gabriel Dică – Avem proiectantul lângă noi și ne 
poate da niște detalii. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Haideți doamnă, fiți draguță, sărut 
mâna, poftiți, dați detalii și în același timp răspunsul domnului consilier. 

Dna  Inginer Chirită Vera – Eu sunt proiectantul SF-ului deci la partea de 
studio de fezabilitate.Mă numesc Chiriță Vera, sunt inginer de profesie, inginer 
constructor, am 18 ani în acest domeniu, 5 ani am administrație publică și știu 
foarte bine cum . 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  –Doamna, concret la obiect, fiți drăguță 
răspundeți la întrebare. 

Dna Inginer Chiriță Vera – Puteti să mai repetați o dată, domnule 
Postelnicescu? 
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Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Documentele pentru obținere 
avize costă mai mult decât proiectul tehnic și detalii de execuție, adică 
documente de întocmire și de obținere a avizelor, avize de la păduri, de la apă, 
de la electricitate, romtelecom. 

Dna Inginer Chirită Vera – În această documentație este prins, noi avem și 
planul urbanistic zonal, un plan pe care o să trebuiască să-l întocmim . 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Contra cost. 

Dna  Inginer Chirită Vera – Exact. Asta cuprinde acel plan. 

Dl Cătălin Şovar – Domnule Președinte, este vorba de avizele de la planul 
urbanistic zonal și avizele care se obțin pentru certificatul de urbanism. Astea 
sunt, 2 tipuri de avize care trebuie obținute și de asta valoarea este mai mare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – De fiecare dată pe unde te duci ți se cer 
bani. 

Dl Cătălin Şovar – Pentru PUZ trebuie obținute avize suplimentare pe lângă 
cele care se obțin în mod regulat pentru certificatul de urbanism.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Vă mulțtumesc. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Despre indicele Thornthwaite ne puteți 
spune ceva? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Rugăminte este, ca eu dau cuvântul, vă 
rog frumos. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – N–am știut că este doamna aici, îmi cer 
scuze. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Se abține cineva? Este cineva împotriva? Nu. 

Dl consilier judeţean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, nu mi-a răspuns 
la termene, dacă poate să-mi spună vă rog, cand vom schia. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Sunt 4 voturi împotriva. 



 30

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Eu cred că în 2019, pe 8 ianuarie la ora 
22:05 bem șampania. Vă mulțumesc. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Vă multumim, e bine. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail - Domnule Președinte, sunt 4 voturi 
împotriva, îmi cer scuze. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Da, sunteți consecvenți.  

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Perseverenți, nu consecvenți. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 4 voturi împotrivă (domnii consilieri 
judeţeni Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard, Drăguţoiu Dan şi Tudor Mihail) 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 31. 
 

-  XXVIII - 
 

Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi – Diverse . 
 
 

   -  XXVIII – I -  
 

Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi – Raport privind activitatea 
Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș pe anul 2017 - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

    Domnul director este în sală, doriţi comentarii în plen? Nu. 

 
 

   -  XXVIII – II -  
 

Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi – Raport privind activitatea 
Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș pe anul 2017 - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

       V-aţi informat la nivel de comisii? Mai este nevoie de detalii? Vă 
mulţumesc. Vă rog. 
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Dl consilier judeţean Nae Eugen– O întrebare domnule Preşedinte, doamna 
proiectant sunteţi cumva din Videle? 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion  – Domnule profesor, acceptaţi glumele astea  
deplasate, vă rog mult de tot. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă spun eu, doamna este din Stâlpeni. 
Mulţumesc. O după-amiază plăcută. Şedinta s-a încheiat. 

 
          Şedinţa s-a încheiat la ora 16.15 
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